

Tenant Offer 商戶優惠 & Movie Ticket Offer 電影戲票優惠			
Subject to the terms and conditions of each participating tenant, please check with the participating tenants for details. The promotion is provided by the tenant. Times Square makes no representations or warranties regarding the quality or supply of the products, food, or services provided by the tenant. The tenant accepts full responsibility for all matters relating to their products, food, and services. 視乎個別商戶之條款及細則而定，顧客請向參與商戶查詢詳情，內容如有更改，恕不另行通知 ・優惠由有關商戶提供，時代廣場不會對有關商戶所提供之商品及/或食品及/或服務質素及供應量作任何陳述及保證。有關商戶對其有關商品及/或食品及/或服務之任何事宜負全部責任。			
Shop Name 商戶	Shop no. 舖號	Tenant Offers商戶優惠	Terms and Conditions 條款及細則
Dining Offers餐飲禮遇			
Greenhouse	1004	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy a 10% discount on the three banana desserts.	1. This offer cannot be exchanged for cash 2. This offer applies to both dine-in and takeaway orders.
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，三款香蕉甜品均可享9折優惠。	1. 此優惠不可兌換現金 2. 此優惠適用於堂食及外賣自取
MÖöD Café	B110A	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy 15% off on themed banana drink.	1. Each same-day movie ticket can only be used to enjoy the offer once. 2. This offer cannot be used in conjunction with MööD membership, shopping mall, or other promotional offers. 3. All offers are non-refundable, cannot be exchanged for cash, and no change will be given.
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，香蕉主題飲品均可享85折優惠。	1. 每張即日戲票只限享用優惠一次。 2. 不可與會員/商場/其他優惠同時使用。 3. 所有優惠不設找續，不可兌換現金或退款。
PAN de PAIN Pancake & Sweets	B215 & Open Space	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to get one free scoop of ice cream when order a Banana Toast.	1. This promotion is valid from now until August 31, 2026. 2. Offer is available on weekdays (Monday - Friday) only, between 2:30 PM and 6:00PM. 3. Each purchase of one (1) Banana Toast entitles the customer to one (1) complimentary scoop of ice cream. 4. Customers must present a same-day movie ticket or e-ticket from Emperor Cinemas (Times Square) to redeem this offer. 5. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions, discounts, or loyalty programs. 6. Offer is subject to availability while stocks last. 7. Emperor Cinemas (Times Square) and the participating outlet reserve the right to amend or terminate this promotion without prior notice. 8. In case of any disputes, the decision of the management shall be final.
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，並購買「香蕉多士」，即可免費獲贈雪糕一球。	1. 推廣期由即日起至2026年8月31日。 2. 優惠只適用於星期一至五（公眾假期除外）下午2:30至6:00。 3. 顧客購買香蕉多士一客，即可獲贈雪糕一球。 4. 顧客須出示即日英皇戲院（時代廣場）之電影戲票或電子票，方可享用此優惠。 5. 此優惠不可與其他推廣、折扣或會員優惠同時使用。 6. 優惠數量有限，售/送完即止。 7. 英皇戲院（時代廣場）及參與商戶保留隨時修改或終止此推廣之權利，恕不另行通知。 8. 如有任何爭議，管理層保留最終決定權。
sensu and Tori Sanwa	B224A	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy HK\$10 off on Brown Sugar Banana Yogurt Smoothie (Original Price: HK\$58). Applicable to both dine-in and takeaway.	The offer is applicable to the purchase of Brown Sugar Banana Yogurt Smoothie only. 1. Customers must present a valid, same-day original movie ticket before billing to enjoy the offer. 2. The offer is available for both dine-in and takeaway. 3. The offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or redeemed for cash. It is non-exchangeable and non-refundable. 4. A 10% service charge based on the original price applies to dine-in. 5. Photos are for reference only. 6. The restaurant reserves the right of final decision in case of any disputes.
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，並購買「黑糖香蕉乳酪特飲」（原價HK\$58），即可享HK\$10折扣優惠(堂食及外賣均適用)。	優惠只適用於購買黑糖香蕉乳酪特飲。 1. 顧客必須於結賬前出示即日有效之電影門票正本，方可享有優惠。 2. 優惠適用於堂食及外賣。 3. 如堂食另設加一服務費，並以原價計算。 4. 優惠不可與其他優惠同時使用，亦不可兌換現金、不可更換或作現金找續。 5. 圖片及價值只供參考，一切以實物為準。 6. 如有任何爭議，餐廳保留此優惠之最終決定權。
Shopping Offers購物禮遇			
Calvin Klein	617-18	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub and register as member of My Calvin's Rewards, -Enjoy HK\$100 discount with purchase of regular priced item upon HK\$300 -Enjoy HK\$100 discount with purchase of any jeans -VIP Fast Pass: become our Calvin Klein Black tier member upon net purchase HK\$2,000	1. HK\$100 discount on regular priced items cannot be used in conjunction with any in-store promotions and VIP privileges. 2. HK\$100 discount on jeans can be used with any in-store promotions and VIP privileges. 3. Customer can enjoy the offers upon presenting same day movie ticket, register as member of My Calvins and agree to receive Calvin Klein communications . 4. One customer can enjoy each offer once.
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，並登記成為 My Calvin's Rewards會員，可享： -購買正價貨品滿HK\$300可享有 HK\$100折扣 -購買任何牛仔褲可享有HK\$100折扣 -VIP 升級快證：購物滿HK\$2,000，即可升級為 Calvin Klein Black 會員	1. 港幣100元正價貨品折扣優惠不能與店內優惠和會員折扣同時使用 2. 牛仔褲港幣100元折扣可與店內優惠和會員折扣同時使用 3. 客人憑即日電影票，並註冊成為My Calvins會員及同意收取Calvin Klein通訊可參與以上優惠 4. 每位顧客只可享用以上各項優惠一次
Catalo	912	Enjoy 5% off on 'Kids 9-in-1 Growth Calcium + Growth Factor' (90 Chewablet Tablets).	1. Offer valid until 31 Aug, 2026 2. This offer is only valid at CATALO Time Square store. 3. CATALO reserves the right to make the final decision in case of any dispute.
		購買「兒童9合1智高鈣 + 高效成長因子」90粒裝，可享95折優惠。	1. 優惠有效期至2026年8月31日 2. 此優惠只適用於 CATALO 時代廣場專門店 3. 如有任何爭議，CATALO 保留最終決定權。
Crocs	732	Enjoy a FREE Crocs x Minions Jibbitz (random design) upon any purchase of regular-priced clogs, while stocks last.	1. Valid during promotion period only 2. Applicable to selected items only 3. One redemption per transaction 4. While stocks last 5. Crocs reserves the right of final decision in case of any disputes.
		購買任何正價洞洞鞋，即可獲贈 Crocs x Minions Jibbitz 1粒(款式隨機)，數量有限，送完即止。	1. 優惠只適用於推廣期內 2. 適用於指定產品 3. 每張單據只限換領一次 4. 數量有限，送完即止 5. 如有任何爭議，Swire Resources 保留最終決定權
GeneHarbor	920	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy: -20% off on GeneHarbor® SSPA+™ (Original Price: HK\$780) - Buy 3 bottles and receive 1 box of Ninkasi Mask (50g, valued at HK\$600) for free	1. Valid only at GeneHarbor® Times Square, Causeway Bay store 2. Valid during the promotion period 3. Each movie ticket can be used once only 4. Offers cannot be used in conjunction with other promotions 5. While stocks last 6. In case of dispute, GeneHarbor® reserves the right of final decision
		出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，可享： - 基因港® 亞精胺 Plus™ 8折優惠（原價HK\$780） - 購買3瓶即送 Ninkasi Mask 1盒（50g，價值HK\$600）	1. 優惠只適用於銅鑼灣時代廣場門店 2. 優惠只限活動期間內使用 3. 每張戲票只可使用一次 4. 不可與其他優惠同時使用 5. 禮品數量有限，送完即止 6. 如有任何爭議，基因港®保留最終決定權
Her Own Words	602B	Top-rated Best selling Bra - Buy 2 Get 1 Free 人氣暢銷胸圍可享買二送一優惠	1. This promotion is valid until 31 August 2026. 2. This offer is only applicable at Times Square. 3. This offer applies only to regular-priced products and is not valid for any fixed-price or discounted products. 4. The merchant reserves the right to modify the offer details without prior notice, and the merchant's decision shall prevail. 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotions.
		Best selling Sportswear – Buy 2 for 25% Off 購買兩件熱賣運動產品可享75折優惠	6. Unless otherwise stated, this promotion cannot be combined with other promotional offers, discounts, membership plan benefits, gift vouchers, cash vouchers, discount vouchers, or discount cards provided by individual merchants. 7. Each person may use this offer once per transaction. This offer is neither exchangeable for cash nor other products or services, nor can it be used for making change. 8. Gifts are limited in quantity and will be available on a first-come, first-served basis. 9. Her Own Words and Times Square reserve the right to amend the above terms and conditions without prior notice. 10. In the event of any dispute, the decision of Her Own Words and Times Square shall be final.
		Buy 3 or More Items and Get 30% Off 購買三件或以上可享7折優惠	1. 優惠有效期至2026年8月31日，逾期無效。 2. 此優惠只適用於時代廣場。 3. 此優惠只適用於正價產品，不適用於任何公價產品及減價產品。 4. 商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。 5. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 6. 除額外註明外，所有優惠不可與個別商戶提供之其他推廣優惠及折扣、其他會員計劃優惠、贈券、現金券、折扣券、折扣咭同時使用。 7. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金及/或其他貨品及/或服務，亦不設找續。 8. 禮品數量有限，換完即止。 9. Her own words 及時代廣場有權修改以上條款及細則而無需另外通知。 10. 如有任何爭議，Her own words 及時代廣場保留最終決定權。

Jimmy Choo	321	Redeem a Jimmy Choo Summer Hand Fan upon purchase of HK\$8,000. 購買滿HK\$8,000，即可兌換Jimmy Choo 夏日折疊手扇乙把。	Upon Purchase HKD 8,000 to redeem the special gift. Regular priced items only While stocks last. 凡購買滿港幣 8,000 元即可兌換精美禮品 僅限正價商品 數量有限，送完即止
KARIN VEIT	427	Special discount on selected products 精選產品尊享優惠	Terms & conditions apply, please check with the merchants for details. 受條款及細則約束，顧客請向商戶查詢詳情。
MAKE UP FOR EVER	B206B	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to receive free HD SKIN Balancing & Perfecting Foundation 5ml upon any purchase. 出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，並購買任何產品，送全新高清智能衡膚粉底5ml 乙件。	Once per each customer while stocks last. 每人限享1次，數量有限，送完即止。
mtm labo	B203A	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy: -A complimentary made-to-measure skin analysis -A HK\$100 product credit upon purchase of a regular-priced [custom-blended skincare] product 出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，可享： -免費體驗「一人一方肌膚評測」乙次 -凡購買任何[量膚定制] 產品，即獲贈HK\$100現金券	1. The privileges are valid once per person. 2. The privileges cannot be used in conjunction with any other promotions, and cannot be transferred, exchanged for cash. 3. The privileges are applicable only on regular-priced [custom-blended skincare] products (excluding 3D collamoist lip treatment, make-up remover, solar shield plus SPF50+ PA+++ and solar shield aqua fit SPF 25 PA++). 4. Terms and conditions apply. 5. mtm labo reserves the right of final decision in case of disputes. 1. 每人限享一次優惠。 2. 優惠不可與其他優惠同時使用，亦不可轉讓或兌換現金。 3. 禮遇只適用於選購正價[量膚定制] 護膚產品(不適用於 3D collamoist lip treatment, make-up remover, solar shield plus SPF50+ PA+++ 及 solar shield aqua fit SPF 25 PA++)。 4. 禮遇需受有關條款及細則約束。 5. 如有任何爭議，mtm labo保留最終決定權。
PITANIUM	B210A	Enjoy the special offer on the 'Turmeric + Pineapple Concentrate' + 'Turmeric + Pineapple Concentrate Cream' at HK\$880 (Original Price: HK\$1,760). 選購Pitanium「鳳凰精華」+「鳳凰面霜」，可享優惠價HK\$880(原價:HK\$1,760)	1. Quota: 50 sets 2. One per customer. On a first come, first served basis, while stocks last. 3. Terms & Conditions apply. Pitanium reserves the right to make final decisions. 1. 名額：50個 2. 每位客戶限換領一次。名額有限，先到先得，送完即止。 3. 條款及細則適用。Pitanium 保留最終決定權。
POLA	B205	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub to enjoy: - Exclusive for new POLA members on their first purchase of B.A Signature Collection, receive a complimentary B.A Esthetic Service (60 min, valued at HK\$1,100). - Enjoy a B.A Hand Care Kit upon any purchase of HK\$2,000 (valued at HK\$450). 出示即日英皇戲院(時代廣場)電影戲票(包括電子戲票)或存根，可享： - 新登記POLA會員首次購買B.A逆齡再生皇牌護膚入門套裝，可額外獲贈B.A尊貴面部護理(60分鐘)乙次*(價值HK\$1,100)。 - 另購物滿HK\$2,000，可額外獲贈POLA B.A 奢寵手部潔護限量套裝乙份(價值HK\$450)。	1. Terms and conditions apply. 2. The above privileges are only available to new POLA members. 3. Available while stock last. 1. 優惠受條款約束。 2. 以上禮遇只限POLA 新會員。 3. 套裝/禮品數量有限，售/送完即止。
		The Glow & Go Facial Express Pamper yourself in Summer time! POLA cordially invites you to register for the "The Glow & Go Brightening Facial Express" taking a moment from your busy schedule to embark on a journey to radiant, luminous skin. Immerse yourself in the powerful whitening essence from Japan, White Shot, which effectively improving dehydration, roughness and dullness. with pre-paid deposit HK\$160 (Upon completion of the service on the same day, the full-service amount may be applied to purchase POLA products and sets) 炫白煥采速效微護理 再充實的生活節奏，總要為肌膚預留時間，享受屬於自己的護膚療癒時光。 踏入盛夏，POLA 誠邀您登記尊享「The Glow & Go 炫白煥采速效面部護理」，於忙裡偷閒預留片刻時間，開啟內外炫白透亮之旅。沉浸於日本美白皇者 White Shot 炫白修護精華成份，深入肌底擊退黑色素，卓效改善缺水、粗糙、暗啞及疲容，瞬間重拾剔透白皙的亮眼光采。 預約費用：HK\$160 (當天完成服務後，可全數換購 POLA 產品及套裝)	1. Please call 25110571 in advance to reserve your service. 2. Limited slots available, first-come, first-served. 1. 需提前致電25110571 預約服務。 2. 名額數量有限，額滿即止。
Rituals	B221B	Receive a complimentary The Ritual of Karma Mini Foaming Shower Gel* (50ml) upon purchase of HK\$350 on regular-priced products. 購買滿HK\$350正價貨品，即可免費獲贈The Ritual of Karma迷你泡沫沐浴露*(50ml)乙支。	1. While stocks last. 2. *Valid in Times Square Rituals store only with the voucher above when you spend \$350 or more on full-priced items. 3. The offer cannot be used in conjunction with other offers and promotions. 4. Not valid in purchasing gift card. 5. Rituals reserve the right to make the final decision on all disputes. 1. 數量有限，送完即止。 2. *在時代廣場Rituals零售商店內，於購買正價商品滿\$350或以上時，憑優惠券可獲優惠。 3. 此優惠不可與其他優惠及促銷同時使用。 4. 此優惠不適用於購買禮品卡。 5. Rituals 保留對所有爭議的最終決定權。
Rockport	603	Enjoy HK\$80 discount on any purchase of HK\$800 or above on regular-priced or discounted footwear. 購買正價或減價鞋履滿HK\$800即減HK\$80。	1. This offer is valid from the date of issue until 31 Aug 2026. 2. This offer entitles the bearer to HK\$80 off any footwear net purchase of HK\$800 or above in a single transaction. 3. This offer must be presented to the cashier before payment is made. 4. This offer is limited to one-time use, and only one e-coupon may be redeemed per transaction. 5. This offer is only valid at Rockport Times Square store. 6. This offer applies to both regular-priced and discounted footwear. 7. This offer excludes accessories and shoe care products. 8. This offer may be used in conjunction with selected in-store promotional offers, but is not valid in conjunction with any other e-coupons unless otherwise stated. 9. This offer is non-transferable and cannot be exchanged for cash, other products, or any other form of credit. 10. This offer, participating stores, and opening hours are subject to change without prior notice. 11. In the event of any disputes, the decision of Swire Resources Limited shall be final. 12. These terms and conditions are provided in both English and Chinese. In the event of any discrepancy between the versions, the English version shall prevail. 1. 此優惠有效期至 2026年8月31日。 2. 此優惠可於單一交易中，購買淨額滿HK\$800或以上之鞋履時減HK\$80。 3. 付款前必須向收銀員出示此電子優惠券。 4. 此優惠只限使用一次，每次交易只可使用一張電子優惠券。 5. 此優惠只適用於以下 Rockport銅鑼灣時代廣場專門店。 6. 此優惠適用於正價及減價鞋履。 7. 此優惠不適用於配件及鞋類護理產品。 8. 此優惠可與店內指定推廣優惠同時使用，但除另有說明外，不可與其他電子優惠券同時使用。 9. 此優惠不可轉讓，亦不可兌換現金或其他產品。 10. 此優惠內容、參與門市及營業時間如有更改，恕不另行通知。 11. 如有任何爭議，太古資源有限公司保留最終決定權。 12. 本條款及細則以英文及中文版本提供。如兩個版本有任何歧異，概以英文版本為準。
SPORTALM	426	Special discount on selected products 精選產品尊享優惠	Terms & conditions apply, please check with the merchants for details. 受條款及細則約束，顧客請向商戶查詢詳情。
Suning	828-29	Special discount on selected products 精選產品尊享優惠	Terms & conditions apply, please check with the merchants for details. 受條款及細則約束，顧客請向商戶查詢詳情。

SWAROVSKI	B208	Purchase any Swarovski Minions items and enjoy the special price of HK\$400 for one Minions Crystalline Pen. 凡購買任何施華洛世奇Minions系列產品，可以優惠價HK\$400購買Crystalline小小兵圓珠筆乙支。	1. The Offer is valid from June 26 – August 31, 2026, at Swarovski Boutique in Times Square. 2. All items are subject to availability. 3. This Offer cannot be combined with any other offer. 4. SWAROVSKI reserves the right to withdraw, modify or decline this Offer. Other restrictions may apply, visit a participating store for complete details. 1.優惠只限於2026年6月26日至2026年8月31日期間，適用於Times Square Swarovski線下專門店。 2.產品數量有限，售完即止。 3.此優惠不能與其他購物優惠同時使用。 4. SWAROVSKI 保留撤銷、修改或拒絕此優惠的權利。優惠詳情請向參與是次活動的專門店查詢。
TITIKA	606	Purchase any 3 or more discounted products in one order, get an instant extra 10% off your entire discounted basket. 單一訂單選購 3 件或以上減價貨品，全單減價貨品可再享額外 9 折。	1.Extra 10% discount applies only to orders with minimum 3 discounted items. 2.This offer is valid solely on sale items, full-price goods are not included. 3.Cannot be combined with other promo codes, member discounts or other ongoing promotions. 4.Offer is not exchangeable for cash, refund or price difference after checkout. 5.Limited stock available, offer subject to early termination without prior notice. 6.TITIKA Active reserves the final right of decision. 1.須單筆訂單購買滿 3 件減價貨品，方可享額外 9 折優惠。 2.優惠僅適用減價貨品，正價貨品不納入計算及不參與折扣。 3.不可與其他優惠碼、會員優惠及其他推廣活動同時使用。 4.優惠不可兌換現金、不設售後補減價及退差價。 5.貨品數量有限，品牌可隨時提早結束優惠，恕不另行通知。 6.TITIKA Active 保留是次優惠之最終決定權。
Tommy Hilfiger	519-20	Present same-day Emperor Cinemas (Times Square) movie ticket (including e-ticket) or stub and register as member of MYTOMMY's Rewards: -Enjoy HK\$100 discount with purchase of regular priced item upon HK\$500 -VIP Fast Pass: become MYTOMMY RED tier member upon net purchase HK\$2,000 出示即日英皇戲院（時代廣場）電影戲票（包括電子戲票）或存根，並登記成為 MYTOMMY's Rewards 會員，可享： -購買正價貨品滿 HK\$500可享有 HK\$100折扣 -VIP 升級快證: 購物滿HK\$2,000，即可升級為 MYTOMMY RED 會員	Customer can enjoy the offer upon present same day movie ticket and register as member of MYTOMMY's Rewards 顧客出示當日電影票，並登記成為 MYTOMMY會員後，即可享用此優惠。
Victorinox	722-23	Enjoy 5% off on designated items. 指定貨品尊享95折優惠	Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounts or coupons. 不可與其他推廣優惠，折扣或現金券同時使用。
WEILL	423-24	Special discount on selected products 精選產品尊享優惠	Terms & conditions apply, please check with the merchants for details. 受條款及細則約束，顧客請向商戶查詢詳情。